
Περιεχόμενα

σελ.9/2020 06/02ΑΛΗΘΕΙΑ1. ΞΕΜΠΕΡΔΕΦΤΕ ΜΕ ΤΑ ΚΟΚΚΙΝΑ ΔΑΝΕΙΑ
σελ.25/2020 06/02ΠΟΛΙΤΗΣ2. ΕΝΩΝΟΥΝ ΔΥΝΑΜΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΡΕΥΝΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ
σελ.11/2020 06/02ΠΟΛΙΤΗΣ3. ΟΦΕΙΛΟΥΜΕ ΝΑ ΕΣΤΙΑΣΟΥΜΕ ΣΤΟ ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΟ ΕΝΕΡΓΟΒΟΡΟ...
σελ.1,28/2020 06/02ΠΟΛΙΤΗΣ4. ΣΤΑ ΧΝΑΡΙΑ ΤΩΝ ΤΡΙΚΑΛΩΝ
σελ.1,7/2020 06/02ΧΑΡΑΥΓΗ5. ΣΕ ΑΠΟΓΝΩΣΗ ΝΑΥΤΙΚΟΙ ΟΜΙΛΟΙ ΚΑΙ ΚΟΛΥΜΒΗΤΕΣ



1. ΞΕΜΠΕΡΔΕΦΤΕ ΜΕ ΤΑ ΚΟΚΚΙΝΑ ΔΑΝΕΙΑ

Μέσο: . . . . . . . . .ΑΛΗΘΕΙΑ
Ημ. Έκδοσης: . . .06/02/2020 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .06/02/2020
Σελίδα: . . . . . . . . 9

Ξεμπερδέφτε με τα κόκκινα δάνεια
ΝΕΟ

κάλεσμα στις τράπεζες
τόσο στις μεγάλες όσο και
στις μικρότερες να καθαρίσουν

τους ισολογισμούς τους από τα
μη εξυπηρετούμενα δάνεια ΜΕΔ
τώρα που το περιβάλλον είναι ευνοϊκό

απηύθυνε ο διοικητής της Κεντρικής

Τράπεζας Κωνσταντίνος Ηροδότου

ΣΕ ΟΜΙΛΙΑ σε συνέδριο που διοργάνωσαν

η ΚΤΚ και η Αντιπροσωπεία
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής στην Κύπρο

με τίτλο Ιδιωτικό χρέος και
ΜΕΔ επιτεύγματα και προκλήσεις
αναφέρθηκε σε δύο λόγους που καθιστούν

επιτακτική τη μείωση των
κόκκινων δανείων τη θετική συμβολή
που έχει το περιβάλλον των αρνητικών
επιτοκίων κάτι που ωστόσο τελεί
υπό εξέταση από το Διοικητικό Συμβούλιο

της ΕΚΤ αλλά και τις επερχόμενες

υποχρεώσεις θα προκύψουν
για τις τράπεζες από τα ελάχιστα ίδια
κεφάλαια και τις ελάχιστες επιλέξιμες
υποχρεώσεις MREL που θα επιβαρύνουν

τους ισολογισμούς των τραπεζών

ΠΑ ΤΑ αρνητικά επιτόκια ο κ Ηροδότου

τόνισε πως στα θετικά είναι η

αύξηση στις αποτιμήσεις της ακίνητης
περιουσίας που με τη σειρά τους
μειώνουν τις απαιτήσεις για προβλέψεις

ενώ το κυνήγι αποδόσεων οδηγεί

σε υψηλότερη ζήτηση και κατά
συνέπεια ψηλότερες τιμές για αγορά
περιουσιακών στοιχείων γεγονός
που υποβοηθά τις πωλήσεις δανείων

Πρόκειται για ένα πολύ ευνοϊκό περιβάλλον

για την αντιμετώπιση των
ΜΕΔ και τη διόρθωση ενός τραπεζικού
ισολογισμού είπε και συμπλήρωσε

Γι αυτό προτρέπω τις τράπεζες να
κινητοποιηθούν και να διορθώσουν
τους ισολογισμούς ενόσω διατηρούνται

αυτές οι ευνοϊκές συνθήκες
Διότι συνέχισε μπορώ να σας

διαβεβαιώσω ότι όλοι στο Διοικητικό
Συμβούλιο της ΕΚΤ γνωρίζουν και
ανησυχούν για την άλλη πτυχή των
αρνητικών επιτοκίων

ΣΥΝΕΧΙΖΟΝΤΑΣ ο κ Ηροδότου τόνισε
εκ νέου πως η ΚΤΚ αναγνωρίζει πως
ένα σταθερό νομικό πλαίσιο που να
μην δίνει κίνητρα σε στρατηγικούς
κακοπληρωτές είναι απόλυτα αναγκαίο

συστατικό για τη μείωση των
ΜΕΔ 0 κ Ηροδότου κάλεσε επίσης
τις τράπεζες να επιταχύνουν την πρόοδο

στη μείωση των ΜΕΔ καθώς αρχίζει

η φάση υλοποίησης του MREL
που στην ουσία αποτελεί άλλο ένα
κεφαλαιακό μαξιλάρι που επιβάλλει
το ευρωπαϊκό εποπτικό πλαίσιο Το
επίπεδο του MREL που απαιτείται
από τις τράπεζες εξαρτάται από τα
σταθμισμένα περιουσιακά στοιχεία
και συνεπώς το επίπεδο των ΜΕΔ
αποτελεί σημαντική παράμετρο στον
υπολογισμό του και για τις τράπεζες
μας αυτό είναι μια ακριβή κεφαλαιακή
απαίτηση είπε

Ο κ ΗΡΟΔΟΤΟΥ επανέλαβε πως τα
ΜΕΔ από τα €28 δισ στην κορύφωσή
τους στο τέλος του 2014 παρουσίασαν

μείωση €19 δισ για να προσθέσει

ωστόσο ότι το ποσοστό των
ΜΕΔ έναντι των συνολικών δανείων
βρίσκεται στο 30 σε σύγκριση με
3 που είναι ο μέσος όρος της Ευ

ρωζώνης και 10 που είναι το κα¬

τώφλι που έθεσε ο Ενιαίος Εποπτικός
Μηχανισμός Απαντώντας σε ερωτήσεις

είπε πως τα 50 των ΜΕΔ
βρίσκονται

σε καθυστέρηση για περίοδο
πέραν των 5 ετών κάτι που καθιστά
πιο δύσκολη την επίλυσή τους για
να προσθέσει ωστόσο ότι το επίπεδο
της εισροής νέων ΜΕΔ είναι πολύ
πιο χαμηλά από το επίπεδο που θα
προκαλούσε ανησυχία στην ΚΤΚ

ΕΞΑΛΛΟΥ ο κ Ηροδότου τόνισε πως
οι τράπεζες δεν σταμάτησαν την παραχώρηση

νέων δανείων Οι τράπεζες
δανείζουν σημαντικά και το επίπεδο
του νέου δανεισμού αυξάνεται Ναι
οι τράπεζες έχουν τη ρευστότητα
έχουν την ικανότητα να δανείσουν
αλλά θα πρέπει να δανείζουν στη
βάση της ικανότητας αποπληρωμής
του δανειολήπτη είπε προσθέτοντας
πως είναι μύθος ότι οι τράπεζες δεν
δανείζουν παραπέμποντας στα στατιστικά

της ΚΤΚ

ΕΞΑΛΛΟΥ ο διευθυντής του τμήματος
Οικονομικών Ερευνών της Κεντρικής
Τράπεζας Γιώργος Κυριάκου αναφέρθηκε

στα προβλήματα του παρελθόντος

που συνέτειναν στην αύξηση

των ΜΕΔ 0 κόσμος δανειζόταν

✓ 0 διοικητής της
Κεντρικής Τράπεζας
καλεί τις τράπεζες να
καθαρίσουν τους
ισολογισμούς τους
από τα μη
εξυπηρετούμενα
δάνεια Μύθος το ότι
δεν δίνονται νέα
δάνεια

πέραν των αναγκών και των ικανοτήτων

του βασιζόμενος στην αξία
της εξασφάλισης είπε αναγνωρίζοντας

πως είχαμε ένα πλαίσιο που
συνέτεινε στον υπερδανεισμό Σημείωσε

ωστόσο ότι η έλλειψη χρηματοοικονομικού

εγγραμματισμού
δεν ήταν αποκλειστικά υπεύθυνη για
τα ΜΕΔ αλλά θα βοηθούσε στην
απάμβλυνση του προβλήματος και
σίγουρα θα μπορούσε να το αποτρέψει

ΤΕΛΟΣ ο επίκουρος καθηγητής στο
ΤΕΠΑΚ Παναγιώτης Ανδρέου ανέφερε
ότι η Κύπρος είναι ουραγός σε θέματα
χρηματοοικονομικού εγγραμματισμού
σε σύγκριση με τις χώρες της EE

Μάλιστα είπε πως με βάση στοιχεία
του ΟΟΣΑ η Κύπρος βρίσκεται στην
ουρά και γειτονεύει με χώρες όπως
η Αλβανία και η Ταϊλάνδη Αναφέρθηκε

σε δύο έρευνες που διεξήγαγε
για τον χρηματοοικονομικό αναλφαβητισμό

στην Κύπρο παραθέτοντας
ένα συγκλονιστικό όπως είπε στοιχείο

Σε έρευνα που έγινε 35 των
συμμετεχόντων δήλωσαν ότι δεν γνωρίζουν

ενώ άλλο ένα 10 απάντησε
λανθασμένα σχετικά με το ύψοςτων
ασφαλισμένων καταθέσεων
€100.000 και αυτό σε μια χώρα

που υπέστη κούρεμα καταθέσεων
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Οκτώ πανεπιστήμια μεταξύ τους και το ΤΕΠΑΚ εταίροι για τη δημιουργία του Ευρωπαϊκού Τεχνολογικού Πανεπιστημίου

Ενώνουν δυνάμεις για την έρευνα και την εκπαίδευση
Ένα ΚΟίνό όραμα μοιράζονται οκτώ εταίροι μεταξύ
τους και το Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο Κύπρου τη φιλοδοξία

για την Ενωμένη Ευρώπη την τεχνολογία
την εκπαίδευση την έρευνα και τη μεταφορά γνώσης
στην κοινωνία

Συγκεκριμένα την Τρίτη 4 Φεβρουαρίου συναντήθηκαν

οι πρυτάνεις των οκτώ ιδρυτικών μελών της
συμμαχίας για τη δημιουργία του Ευρωπαϊκού Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου European University of
Technology — EUT Οι εργασίες της συνόδου

πραγματοποιήθηκαν

στην Κλουζ-Ναπόκα της Ρουμανίας
Τα οκτώ συνεργαζόμενα πανεπιστήμια είναι τα εξής• Hochschule Darmstadt University of Applied

Sciences Γερμανία• Riga Technical University Λετονία• Technological University Dublin Ιρλανδία• Technical University of Sofia Βουλγαρία• Cyprus University of Technology Κύπρος• Technical University of Cartagena Ισπανία• Technical University of Cluj-Napoca Ρουμανία

• University of Technology of Troyes Γαλλία
Σημειώνεται ότι τα συνεργαζόμενα πανεπιστήμια

αφού υπέγραψαν μνημόνιο συναντίληψης δεσμεύτηκαν

να ανταποκριθούν στο κάλεσμα της Ευρωπαϊκής
Ένωσης Κοινός στόχος να ενισχυθεί η ανταγωνιστικότητα

του ενιαίου ευρωπαϊκού χώρου έρευνας και
εκπαίδευσης

Επιπλέον κατέθεσαν πρόταση για χρηματοδότηση
για τη δημιουργία και ανάπτυξη του Ευρωπαϊκού Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου στο πλαίσιο της δράσης
European Universities initiative Πιο αναλυτικά αποστολή

του υπό δημιουργία Ευρωπαϊκού Τεχνολογικού
Πανεπιστημίου είναι πρώτιστα να υπηρετεί την κοινωνία

με κινητήριο μοχλό την πολύπλευρη και πο
λυεπίπεδη προσφορά των τεχνολογικών πανεπιστημίών
στον πολιτισμό την επιστήμη και τη βιώσιμη ανάπτυξη

Προκλήσεις όπως η κλιματική αλλαγή η κατάχρηση

πόρων η αυξανόμενη ανισότητα ή οι κοινωνικές

συνέπειες της ψηφιακής εποχής διαμορφώνουν
τον ρόλο που διαδραματίζει η τεχνολογία στη

Τα συνεργαζόμενα πανεπιστήμια
υπέγραψαν μνημόνιο
συναντίληψης και αποτάθηκαν
στην EE για χρηματοδότηση

δημιουργία ενός συνεκτικού και βιώσιμου μέλλοντος
Οι οκτώ εταίροι αναπτύσσοντας ένα καινοτόμο ιδρυματικό

μοντέλο και ένα ριζικά ανθρωποκεντρικό μοντέλο

ανάπτυξης νέων τεχνολογιών υλοποιούν το κοινό

τους όραμα Σε δηλώσεις του ο πρύτανης του Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου Κύπρου καθηγητής Παναγιώτης

Ζαφείρης ανέφερε μεταξύ άλλων Η δική
μου παρουσία του αντιπρύτανη Ακαδημαϊκών Υποθέσεων

καθ Παντελή Κελίρη του καθ Σωτήρη Κα
λογήρου προέδρου του Τμήματος Μηχανολόγων Μηχανικών

και του Αριστόδημου Λανίτη συντονιστή του
Γραφείου Διεθνούς Κινητικότητας σηματοδοτεί την
ισχυρή δέσμευση του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου
για να εργαστεί προς τη δημιουργία του Ευρωπαϊκού
Τεχνολογικού Πανεπιστημίου στη βάση ενός νέου ανθρωποκεντρικού

μοντέλου ανάπτυξης της τεχνολογίας

Καταληκτικά να σημειωθεί ότι η συμμετοχή του
Τεχνολογικού Πανεπιστημίου σε μια τέτοια συμμαχία
αποδεικνύει τη διεθνή αναγνώρισή του

ΣΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΥ
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Οφείλουμε να εστιάσουμε στο υφιστάμενο ενεργοβόρο κτηριακό μας απόθεμα

•
Έχουμε
υιοθετήσει
και εφαρμόζουμε

μια
σειρά μέτρων
και πολιτικών
στο θέμα
αυτό που

πηγόΖουν
από το
ευρωπαϊκό
κεκτημένο

Η σύγχρονη κοινωνία επιβάλλει την αναβάθμιση

του δομημένου περιβάλλοντος αλλά

και την ορθή μελέτη και τον σχεδιασμό
και των νέων οικοδομών έτσι ώστε να είναι
φιλικά προς το περιβάλλον

Είναι γνωστό πως τα κτήρια ευθύνονται για
το 40 σχεδόν της συνολικής κατανάλωσης
ενέργειας στην Ευρωπαϊκή Ένωση EE Συνεπώς

η μείωση της κατανάλωσης ενέργειας
και η χρήση ενέργειας από ανανεώσιμες

πηγές στον κτηριακό τομέα είναι απαραίτητα
μέτρα για τη μείωση των εκπομπών αερίων

του θερμοκηπίου Από κοινού με την αυξημένη
χρήση ενέργειας από ανανεώσιμες πηγές

τα μέτρα για τη μείωση της κατανάλωσης ενέργειας

στην EE θα της επέτρεπαν τη συμμόρφωση

προς το πρωτόκολλο του Κιότο καθώς
και την εκπλήρωση τόσο της μακροπρόθεσμης

δέσμευσής της για τη διατήρηση της
ανόδου της θερμοκρασίας της Γης κάτω από
τους 2 βαθμούς Κελσίου όσο και της δέσμευσής

της να μειώσει έως το 2020 τις συνολικές

εκπομπές αερίων του θερμοκηπίου
Η αύξηση της ενεργειακής απόδοσης και η

αυξημένη χρήση ενέργειας από ανανεώσιμες
πηγές στα κτήρια θα διαδραματίσουν επίσης
σημαντικό ρόλο στην προώθηση της ασφάλειας

του ενεργειακού εφοδιασμού στην τεχνολογική

ανάπτυξη και στη δημιουργία ευκαιριών
απασχόλησης και περιφερειακής ανάπτυξης

Σχετικά με τη διαμόρφωση πολιτικών και
ρυθμίσεων στον τομέα ενέργεια και κτήριο η
ένταξη της Κύπρου στην EE ήταν καθοριστική

Πλέον έχουμε υιοθετήσει και εφαρμόζουμε

μια σειρά μέτρων και πολιτικών στο
θέμα αυτό που πηγάζουν από το ευρωπαϊκό
κεκτημένο Σημαντική είναι η εφαρμογή της
Οδηγίας για την Ενεργειακή Απόδοση των
Κτηρίων Η Οδηγία αυτή επικουρούμενη από
την Οδηγία για τις ανανεώσιμες πηγές και
από την οριζόντια Οδηγία για την ενεργειακή

απόδοση συνθέτει ένα σχετικά ολοκληρωμένο

και φιλόδοξο πλέγμα πολιτικών στον
τομέα ενέργεια και κτήριο

Σήμερα είμαστε στο μεταίχμιο μετάβασης
για την υποχρεωτική κατασκευή νέων κτη

γελοιο ι

ρίων με σχεδόν μηδενική κατανάλωση ενέργειας

Όμως δεν μπορεί να είναι στην κορυφή

της ατζέντας μας αυτήν τη στιγμή κυρίως
διότι αφορά νέα κτήρια Λαμβάνοντας δε υπόψη

τις συνθήκες που έχουν διαμορφωθεί στην
Κύπρο οφείλουμε να θέσουμε ως πρώτο ζήτημα

και να εστιάσουμε στο υφιστάμενο πολυάριθμο

και ενεργοβόρο κτηριακό μας απόθεμα

Είναι χαρακτηριστικό ότι η βελτίωση
στην ενεργειακή απόδοση των κτηρίων στην
Κυπριακή Δημοκρατία θα βελτιωθεί περισσότερο

αν πετύχουμε ετήσια ενεργειακή αναβάθμιση

1,5 του υφιστάμενου κτηριακού αποθέματος

σύμφωνα με τις απαιτήσεις του 2010

παρά στο να ανεβάσουμε τον πήχη για τα νέα
κτήρια από τις απαιτήσεις του 2010 στο κτήριο

με σχεδόν μηδενική κατανάλωση
Επί του προκειμένου το ΕΤΕΚ έχει κάνει

σειρά παρεμβάσεων και έχει καταθέσει διάφορες

εισηγήσεις οι οποίες αφορούσαν• Αξιοποίηση συμβάσεων ενεργειακής απόδοσης

και εταιρειών παροχής ενεργειακών
υπηρεσιών για κτήρια του δημόσιου και ευρύτερου

δημόσιου τομέα• Φιλόδοξα σχέδια επιδότησης και χρηματοδοτικά

εργαλεία αξιοποιώντας ευρωπαϊκούς

πόρους και τη δημιουργία ενός καινοτόμου

ανατροφοδοτούμενου μηχανισμού

χρηματοδότησης ενεργειακών αναβαθμίσεων
οικιστικών μονάδων

Το Επιμελητήριο με αυτήν τη στόχευση έκανε

παρέμβαση στο πλαίσιο της διαβούλευσης
επί της τροποποίησης της νομοθεσίας για την
ενεργειακή απόδοση ζητώντας να εισαχθεί
πρόνοια Για σκοπούς αντιμετώπισης ζητημάτων

που συνδέονται με την έντονη σεισμική
δραστηριότητα πριν από κάθε ενεργειακή

ανακαίνιση μεγάλης κλίμακας ο ιδιοκτήτης
κτηρίου ή κτηριακής μονάδας η οποία αδειο
δοτήθηκε πριν από το 1994 οφείλει να διορίσει

κατάλληλο μελετητή για να του ετοιμάσει
έκθεση αποτίμησης φέροντος οργανισμού σύμφωνα

με τους εν ισχύι ευρωκώδικες Η έκθεση

θα αφορά την κατάσταση του στατικού φορέα

της οικοδομής και την υπολογιζόμενη εναπομένουσα

διάρκεια ζωής της ενώ θα πρέπει
να συνοδεύεται από τυχόν συστάσεις αναφορικά

με τη δομοστατική ενίσχυσή της
To ΕΤΕΚ θεωρεί πως με στόχο την ενίσχυση
των εργαλείων που θα βοηθήσουν στην

αντιμετώπιση ζητημάτων που συνδέονται με
την έντονη σεισμική δραστηριότητα μπορούν• Να καθοριστούν αυστηρότερες ρυθμίσεις

σε σχέση με τη δομική κατάσταση των
κτηρίων που θα αξιοποιήσουν χρηματοδοτικά

εργαλεία από κοινοτικούς ή εθνικούς πόρους

για σκοπούς ενεργειακής αναβάθμισης• Να καταβληθεί προσπάθεια να ενταχθούν
στις επιλέξιμες για χρηματοδότηση δαπάνες
και ενέργειες που αφορούν τη δομοστατική
αναβάθμιση παλαιών κτηρίων τα οποία θα
ανακαινιστούν ενεργειακά

Για το ίδιο θέμα το ΕΤΕΚ συμμετέχει σε στρατηγικό

ερευνητικό πρόγραμμα υπό τον συντονισμό

του ΤΕΠΑΚ με στόχο την ανάπτυξη
μιας ολιστικής και καινοτόμου μεθοδολογίας
για τη βέλτιστη ταυτόχρονη σεισμική και ενεργειακή

αναβάθμιση υφιστάμενων κτηρίων
Το ζήτημα είναι περίπλοκο και αγγίζει σειρά

κρίσιμων θεμάτων Για το Επιμελητήριο
αποτελεί ξεκάθαρα θέμα προτεραιότητας στο
οποίο αφιερώνει και θα συνεχίσει να αφιερώνει

σημαντικό μέρος της δράσης του
•Πολιτικού μηχανικού προέδρου ΕΤΕΚ
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Ο Δήμος Πάφου προωθεί έργα εκατομμυρίων για ψηφιακή καινοτομία

Στον δρόμο των Τρικάλων
Με τπν αδοποίηση ψηφιακών εφαρμογών ο Δήμος Πάφου επιδιώκει να καταστεί έξυπνη πόλπ

ακολουθώντας το παράδειγμα των Τρικάλων τα οποία συγκαταλέγονται στις έξυπνες πόλεις τπς Ευρώπης

•
Σχέδιο

ανέγερσης
1.300
κατοικιών

με στόχο τπν
αύδηση του
πληθυσμού
ανακοίνωσε
ο δήμαρχος
Πάφου

ΓΡΑΦΕΙ
ΚΩΣΤΑΣ ΝΑΝΟΣ

Το
παράδειγμα της πόλης των Τρικάλων

η οποία κατέχει αξιοζήλευτη θέση στον
κατάλογο των έξυπνων πόλεων της
Ευρώπης επιδιώκει να ακολουθήσει ο

Δήμος Πάφου Προς αυτήν την κατεύθυνση υλοποιούνται

ήδη και σχεδιάζονται έργα πολλών
εκατομμυρίων τα οποία θα αναβαθμίσουν την
ποιότητα ζωής στην πόλη και θα ανοίξουν νέες

προοπτικές για την ανάπτυξη τομέων της οικονομίας

Ο Δήμος Πάφου βρίσκεται στο στάδιο

της υλοποίησης 28 σχετικών έργων τα οποία
θα φέρουν ψηφιακές καινοτομίες στην πόλη
Οι στόχοι και το όραμα των Δήμων Πάφου και
Τρικάλων με ορίζοντα το 2040 παρουσιάστηκαν

το βράδυ της Τρίτης από τους δύο δημάρχους
Φαίδωνα Φαίδωνος και Δημήτρη Παπαστεργί
ου σε εκδήλωση που διοργανώθηκε από την
ΜΚΟ oxygono.org και το Συμβούλιο Νεολαίας
Κύπρου Ο δήμαρχος Πάφου τόνισε την ανάγκη
για την κατάρτιση ενός ολοκληρωμένου στρατηγικού

σχεδιασμού προκειμένου να υπάρχει
συνέχεια και συνέπεια στην εξελικτική πορεία
της πόλης και ανέπτυξε τους τρεις βασικούς πυλώνες

που θα πρέπει κατά την άποψή του να
αποτελούν το μοντέλο ανάπτυξης της Πάφου
στις επόμενες δύο δεκαετίες Ο πρώτος άξονας
αφορά τον εκσυγχρονισμό και την περαιτέρω
ανάπτυξη των υφιστάμενων δύο πυλώνων οικονομίας

δηλαδή του τουρισμού και της ανάπτυξης

γης Αναφέρθηκε και στη δημιουργία
τρίτου πυλώνα οικονομίας με την ανάπτυξη ενός
οικοσυστήματος καινοτομίας και επιχειρηματικότητας

για την προσέλκυση εταιρειών startups
κέντρων έρευνας και ανάπτυξης κ.ά καθώς και
στη λειτουργία κέντρων εκπαίδευσης πανεπιστημίων

και κολεγίων για να υποστηρίξουν τους
δύο προαναφερθέντες πυλώνες

Εκπαιδευτικό κέντρο
Πέρα από τα έργα που ήδη βρίσκονται στο

στάδιο της υλοποίησης ή του σχεδιασμού και
της ωρίμανσής τους ο κ Φαίδωνος ανακοίνωσε

ότι τους επόμενους δύο μήνες θα ξεκινήσει
η λειτουργία του Pafos Inovation το οποίο έγινε

με τη συνεργασία του ισραηλινού Πανεπιστημίου

της Χερτζιλίγια Τους επόμενους μήνες

αναμένεται επίσης να ολοκληρωθούν οι
διαδικασίες και να ληφθούν αποφάσεις για την
ίδρυση πανεπιστημιακής σχολής τουριστικών
επαγγελμάτων στην Πάφο από το ΤΕΠΑΚ και η
λειτουργία σχετικού κολεγίου Αυτά τα τρία εκπαιδευτικά

ιδρύματα μαζί με το ιδιωτικό πανεπιστήμιο

Νεάπολις θα αποτελέσουν τον πυλώνα

για την προώθηση της Πάφου ως εκπαιδευτικό

κέντρο Παράλληλα ο δήμαρχος Πάφου
ανακοίνωσε πρωτοβουλίες για την αύξηση του
πληθυσμού της πόλης με την ανέγερση 1.300
κατοικιών σε τ/κ γη η οποία βρίσκεται στις παρυφές

του κέντρου της πόλης και είναι μέχρι

σήμερα αναξιοποίητη Στους μακροπρόθεσμους
σχεδιασμούς συγκαταλέγεται επίσης η δημιουργία

ενός μεγάλου πάρκου παραγωγής πράσινης

ηλεκτρικής ενέργειας ώστε να καλύπτονται

οι ανάγκες της πόλης 0 δήμαρχος Τρικάλων
που είναι και πρόεδρος της Κεντρικής Ένωσης

Δήμων Ελλάδας Δημήτρης Παπαστεργίου
δήλωσε εντυπωσιασμένος από το πρόγραμμα
αναπλάσεων που υλοποιείται στην Πάφο και
τα έργα που προωθεί ο δήμος προκειμένου να
καταστεί έξυπνη πόλη Το μυστικό της επιτυχίας

για μια τοπική αρχή είναι σύμφωνα με τον
κ Παπαστεργίου η χάραξη μακρόχρονου στρατηγικού

σχεδιασμού η αξιοποίηση του επιστημονικού

δυναμικού η συνδιαβούλευση η
συμμετοχή της κοινωνίας και η συνέχεια Με
αυτό τον τρόπο συνέχισε θα διασφαλιστεί ότι οι
στόχοι και οι σχεδιασμοί δεν θα αλλάζουν κάθε

φορά που θα αλλάζει ο δήμαρχος
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Αλυσιδωτές οι επιπτώσεις από το κλείσιμο του Ολυμπιακού Κολυμβπτπρίου
Λευκωσίας.Έλλειψπ κολυμβπτικών υποδομών και σε άλλες πόλεις, σελ. 7

φ Για δέκα χρόνια
είχαν στα συρτάρια
του ΚΟΑ τα σχέδια
ανακαίνισα

• Ynooxéoeis για έργα
xéXos του 2022
με το συνολικό
kôotos 6 εκ. ευρώ
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Αθλητικέε και οικονομία onùAeies

για tous NauTiKoùs OmîAous
Επιβαρύνσεις λόγω κλεισίματος του Ολυμπιακού Κολυμβπτπρίου

Ατέρμονα φαίνεται να είναι τα
προβλήματα

που αντιμετωπίζουν οι Ναυτικοί
Όμιλοι στον τόπο μας τόσο γιατί χρήζουν
περισσότερπς στήριξπς από τον ΚΟΑ αλλά
και γιατί μετά και τπν αναστολή λειτουργίας

του Ολυμπιακού Κολυμβπτπρίου
Λευκωσίας επιβαρύνθπκαν με επιπλέον
έξοδα Επίσπς όπως διεφάνπ κατά τπ χθεσινή

συζήτπσπ στπν Επιτροπή Παιδείας
τπς Βουλής μετά που το ΑΚΕΛ ενέγραψε
το σχετικό θέμα υπάρχει και έλλειψη δεξαμενών

αφού οι ανάγκες είναι αυξπμένες
για ικανοποίπσπ τόσο για αθλπτικούς όσο
και για ψυχαγωγικούς σκοπούς

Σε ό,τι αφορά τπ γενική συντήρπσπ του

Ολυμπιακού Κολυμβπτπρίου Λευκωσίας
το νερό μπήκε στο αυλάκι όμως μέχρι να
αρχίσουν και να ολοκλπρωθούν τα έργα
οι επιπτώσεις στους Ναυτικούς Ομίλους
και τους αθλπτές/τριες είναι αρκετές Χα
ρακτπριστική π τοποθέτπσπ του προέδρου
του Ν.Ο Αμμοχώστου Στέλιου Χαραλάμπους

πως με τπν αναστολή λειτουργίας

λόγω των τεχνικών προβλπμάτων
επιβαρύνθπκε ο Ν.Ο με 17.000 ευρώ για
ενοικίαση άλλων χώρων ενώ το 70 των
παιδιών των ακαδπμιών σταμάτπσε ακριβώς

γιατί π προσωρινή μεταφορά αλλού
δεν τους εξυπηρετούσε Ακόμη ο Έφορος
Αθλημάτων Ν.Ο Μέσα Γειτονιάς Κυριάκος

Κυριάκου ανέφερε πως θα αναγκαστεί
να κλείσει τονΌμιλο αφού ο ΚΟΑ ενέκρινε

νέα προγράμματα για τους φοιτπτές του
ΤΕΠΑΚ με αποτέλεσμα οι διαδρομές που

προσφέρονται να μπν μπορούν να εξυπη
ρετήσουν τις ανάγκες του Ν.Ο Μέσα Γειτονιάς

Ο πρόεδρος του Ν.Ο Λεμεσού Νίκος

Χαραλαμπίδπς σπμείωσε ότι το θέμα

συζπτείται εδώ και χρόνια χωρίς όμως να
δίνονται ουσιαστικές λύσεις

Σε ό,τι αφορά το Ολυμπιακό Κολυμ
βπτήριο Λευκωσίας όπως ανέφερε και
ο πρόεδρος τπς Κυπριακής Ομοσπονδίας

Κολύμβπσπς τα σοβαρά προβλήματα
οδήγπσαν στο κλείσιμο του κολυμβπτπρίου

για επιδιορθώσεις για μεγάλα χρονικά
διαστήματα κατά τα οποία τα σωματεία
υπέστπσαν τεράστιες απώλειες τόσο σε

αθλπτές όσο και οικονομικά ενώ τα τελευταία

12 χρόνια δεν διεξάγονται εκεί
κολυμβπτικοί αγώνες λόγω αχρήστευσπς
του πλεκτρονικού χρονομέτρου Επίσης
όπως σπμειώθπκε από πλευράς τπς ΚΟΚ
ήδπ έχει προβεί σε έντονπ διαμαρτυρία
προς τον ΚΟΑ για τπν υπέρμετρπ παρα
χώρηση έναντι ενοικίου του Ολυμπιακού
Κολυμβπτπρίου Λεμεσού σε τουριστικούς
πράκτορες/επιχειρπματίες με αποτέλεσμα
σχεδόν όλοι οι αγώνες τπς Ομοσπονδίας
οι οποίοι θα διεξάγονταν στπ Λεμεσό να
μεταφερθούν σε άλλες πόλεις

Ο δήμαρχος Λευκωσίας Κωνσταντίνος

Γιωρκάτζπς ανέφερε πως στα 30 χρόνια
λειτουργίας του το Κολυμβπτήριο τυγχάνει
πμερήσιας και περιοδικής συντήρπσης δεν
έχει τύχει όμως ποτέ μέχρι σήμερα ουσιαστικής

ανακαίνισης Όπως είπε ο κ Γιωρκάτζπς

με τπν ανάλπψη των καθηκόντων
του ως δήμαρχος ήδη τα έγγραφα του διαγωνισμού

για μελέτη κατασκευή συντήρηση

για την αναβάθμιση του Κολυμβητηρίου
ήταν έτοιμα από τπν προκάτοχο του

Ελένπ Μαύρου Ευθύνες για τπν πολυετή
καθυστέρπσπ ο κ Γιωρκάτζπς επέρριψε
στα Δ.Σ του ΚΟΑ αφού όπως είπε μόνο το

σημερινό Δ.Σ προώθπσε το θέμα τπς ολο

κλπρωμένπς συντήρπσπς του Κολυμβπτπρίου

Τις επόμενες πμέρες και μετά τπν

καταβολή από πλευράς ΚΟΑ τπς πρώτπς
δόσπς που ανέρχεται στα 2 εκατομμύρια
ευρώ θα γίνει κατακύρωσπ του μελετπτή
για το έργο ενώ ο δήμαρχος Λευκωσίας
εκτιμά ότι τα έργα θα ξεκινήσουν τέλος του
2022 με το συνολικό κόστος να ανέρχεται
στα 6 εκατομμύρια ευρώ

Ελένη Κωνσταντίνου
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